
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-01/2019 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 22. 1. 2019 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Coufalová, Hráský, Jelen, Malá, Pokorná, 

Novotná, Harbichová, Jindra, Šťastný 

Studentská komora (s): Pecinová, Bujnovský 

Omluveni: Zahálka (a), Jebavý (a),  Brtník (s), Omcirk (s), Thiel (s) 

Nepřítomni: Dvorský, Ižovská, Anděrová 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Šteffl, Půlpán, Jarošík, Harasimová, Brožka 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Heller seznámil přítomné s programem zasedání.  

Hlasování o programu zasedání: (11-0-0) (pro-proti-zdržel se) 

 

Usnesení 01/01/2019: AS UK FTVS schválil program zasedání 22. 1. 2019. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 18. 12. 2018 

Předseda AS UK FTVS Heller přednesl návrh zápisu z řádného zasedání dne 18. 12. 2018.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 18. 12. 2018: (10-0-1). 

Usnesení 02/01/2019: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 18. 12. 2018. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o pokračujícím řešení otázky plagiátorství. Uvedla, že 

proběhla poslední ze schůzky kateder, a to na katedře jazyků. Zmínila, že nejčastěji byla 

zmiňovaná otázka financí. Bude snaha o navýšení mezd. Je plánováno svolání akademické 

obce ohledně informování o rozpočtu fakulty. Dále spectabilis paní děkanka informovala o 

životním jubileu prof. Doležala. V současné době probíhá hodnocení doktorského studia 

kinantropologie i biomechaniky. Je zde návrh změny poplatků za studium samoplátců. 19. 2. 

2019 bude studentská vědecká konference. Je posunutá akreditace biomechaniky. Proběhl den 



otevřených dveří, zájem byl velký a vše proběhlo bez komplikací. Aktualizují se pravidla pro 

organizaci studia. Spectabilis paní děkanka pozvala přítomné na ples Fakulty tělesné výchovy 

a sportu UK. Senátor Jelen se dotázal na hodnocení doktorského studia. Toto hodnocení je za 

období 2014 až 2018. Je řešena problematika smluvních vztahů pro výuku mimouniverzitních 

studentů.  

 

4. Návrh dílčí změny Rigorózního řádu UK 

Předseda AS UK FTVS Heller informoval, že dokument byl rozeslán na konci roku 2018 a 

byl projednán na předsednictvu AS UK FTVS. K materiálu nebyly žádné námitky. 

Legislativní komise se přiklonila ke stanovisku předsednictva AS UK FTVS s tím, že nemá 

žádné připomínky. 

Hlasování o návrhu dílčí změny Rigorózního řádu UK: (12-0-0) 

 

Usnesení 03/01/2019: AS UK FTVS schválil návrh dílčí změny Rigorózního řádu. 

 

5. Projednání a schválení Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení pozemkové služebnosti 

Předseda legislativní komise Kaplan uvedl, že komise smlouvu prostudovala a nemá 

připomínek. Předseda ekonomické komise Jelen se za tuto komisi vyjádřil, že také nemá 

připomínek a doporučuje smlouvu ke schválení. 

Hlasování o předloženém dokumentu: (11-0-1) 

 

Usnesení 04/01/2019: AS UK FTVS schválil Smlouvu a smlouvě budoucí o zřízení 

pozemkové služebnosti. 

 

6. Projednání a schválení Nájemní smlouvy na pronájem pozemku za účelem realizace 

stavby Tramvajové tratě Divoká Šárka – Dědinská 

Legislativní i ekonomická komise uvedly, že k předloženému dokumentu nemají 

připomínky. 

Hlasování o předloženém dokumentu: (12-0-0) 

 

Usnesení 05/01/2019: AS UK FTVS schválil Nájemní smlouvu na pronájem pozemku za 

účelem realizace stavby Tramvajové tratě Divoká Šárka – Dědinská. 

 

 

 



7. Výsledky voleb do AS UK FTVS 

Předseda volební komise do AS UK FTVS doc. Michal Šteffl sdělil, že volby proběhly ve 

dnech od 9. 1. do 11. 1. 2019. Vůči výsledku voleb nebyla vznesena žádná stížnost a nebyl 

podán žádný podnět k přezkoumání výsledků. Pouze byla podána žádost o umožnění 

hlasování na Muldě v průběhu tam konajícího lyžařského kurzu. Této žádosti nemohlo být 

z časového důvodu podání žádosti vyhověno. Dále uvedl, že senátor Jelen upozornil na 

nepřesnosti v seznamu voličů, tento seznam byl následně aktualizován. Zároveň zmínil 

otázku ujasnění si oprávněnosti voličského práva pro volby do AS UK FTVS pro jednotlivé 

členy akademické obce, kteří mohou být buď akademickými pracovníky, případně 

vědeckými pracovníky. Výsledky voleb byly ihned po sečtení umístěny na úřední desku na 

webu fakulty. Doc. Šteffl informoval plénum akademického senátu, že výsledky voleb jsou 

platné. 

Následně předseda AS UK FTVS Heller informoval o jednání předsednictva ohledně žádosti 

o umožnění voleb na Muldě. Předseda legislativní komise Kaplan shrnul přípravu a průběh 

voleb do AS UK FTVS.  

Tímto byla činnost volební komise pro volby do AS UK FTVS pro funkční období 2019 – 

2022 ukončena.  

 

8. Zprávy o činnosti jednotlivých komisí AS UK FTVS za rok 2018 

Tajemnice AS UK FTVS Coufalová informovala o přípravě Výroční zprávy AS UK FTVS. 

Zmínila, že obdržela zprávu o činnosti studijní, legislativní a ekonomické komise a vyzvala 

komisi pro výstavbu a vnitřní rozvoj k dodání zprávy. 

 

9. Různé 

Senátorka Pecinová jménem marketingového oddělení pozvala přítomné na ples UK FTVS, 

který je uspořádán tentokrát v Národním domě na Vinohradech dne 19. 2. 2019. Studentovi 

Půlpánovi (host jednání) bylo umožněno dotázat se na prospěchové stipendium. Předseda 

legislativní komise Kaplan sdělil, že je potřeba uvedené podat spíše formou interpelace, která 

by tak byla projednána na příštím zasedání AS UK FTVS.  

 

Předseda Heller ukončil jednání AS a připomněl, že další zasedání AS UK FTVS proběhne 

19. 2. 2019 od 13. hodiny. 

 

 

Zapsala: Coufalová  



 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

  

 

 


